
  

Geacht heer Karremans,  
 
Hierbij sturen wij u een ongevraagd advies over Fietspad Berberisweg met 
referentienummer D2405-92970. 
 
Via een inspreekbijdrage namens verontruste bewoners op de vergadering van de 
wijkraad Schiebroek op 7 mei 2024 vernamen wij van het voornemen van het cluster 
Stadsbeheer van de gemeente Rotterdam om het vrij liggende fietspad langs de 
Berberisweg aan de zuidzijde van het Schiebroeksepark op te heffen en te vervangen 
door een zogenaamd bijenlint. 
Allereerst vinden we het teleurstellend dat de wijkraad hierover (wederom!) niet vooraf is 
geïnformeerd vanuit het cluster Stadsbeheer.  
Hoewel we de belangrijke ecologische waarde van zo’n bijenlint volledig kunnen 
onderschrijven, betekent deze maatregel wel dat fietsers voortaan gebruik zouden moeten 
maken van de rijbaan van de naastgelegen Berberisweg.   
Op een groot deel van deze weg wordt sinds de realisatie van een 
appartementencomplex aan weerszijden geparkeerd en blijft er een relatief smalle rijloper 
voor het overige verkeer over. (De effectieve rijbaanbreedte met parkeren langs 
noordzijde van de rijbaan is iets meer dan 5 meter. Aan de zuidzijde zijn parkeervakken 
langs de rijbaan aangelegd).  
Hoewel de Berberisweg als erftoegangsweg is geclassificeerd, wordt deze in de 
Ruimtelijke Verkenning Groene Noordrand Schiebroek (2024) een relatief drukke 
wijkontsluiting genoemd.  De vestiging van een kinderdagverblijf zorgt dagelijks voor extra 
autoverkeer. 
Ook het fietspad zelf wordt intensief gebruikt door bezoekers van het park, de in het park 
gelegen stadsboerderij Natuurtalent010 en het Gedenkbos. Te verwachten valt dat deze 
fietsverbinding in de nabije toekomst nog intensiever gebruikt zal gaan worden als, na 
realisatie van het ecoduct over de nieuwe A16, aansluiting wordt gegeven op het natuur- 
en recreatiegebied De Vlinderstrik.  
De voorgenomen maatregel om het fietsverkeer te verplaatsen naar de rijbaan van de 
Berberisweg betekent dat het voor fietsers aanmerkelijk onveiliger wordt ten opzichte van 
de bestaande situatie.  Gevreesd wordt ook dat fietsers in plaats van de rijbaan voortaan 
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het parallel gelegen voetpad in het park zullen gaan gebruiken, waarmee weer een 
conflict tussen twee andere groepen weggebruikers gaat ontstaan.  
Het Schiebroeksepark biedt ook naast het bestaande fietspad voldoende ruimte om een 
bijenlint aan te leggen. (Tussen het 3,6 m  brede fietspad en het parallel gelegen  voetpad 
ligt een 3,8 m brede groenstrook).  
Het komt ons voor dat de aanleg van zo’n bijenlint als (oneigenlijk) argument gebruikt 
wordt om dit fietspad op te breken. (Besparing op onderhoud?). 
 
Daarnaast vragen we ons ook af in hoeverre deze maatregel past in het gemeentelijk 
beleid om het gebruik van de fiets te promoten?  
In de Rotterdamse Mobiliteits Aanpak (RMA) en in de Rotterdamse Fietsalliantie, waarin 
de gemeente zich profileert als trotse partner, staan meerdere stellingen en ambities die 
tegenstrijdig zijn aan het voornemen dit fietspad op te breken. 
“Tijd dus om meer ruimte te maken voor de fietsers” 
“We verbeteren of verbreden fietspaden” 
“We maken nieuwe fietspaden in de stad en naar steden in de omgeving” 
In de Fietskoers 2025 wordt de fiets als “hefboom in de Rotterdamse mobiliteitstransitie” 
betiteld. 
 
Advies 
De wijkraad adviseert u daarom met klem om af te zien van de voorgenomen opbraak van 
het fietspad langs de Berberisweg en het gewenste bijenlint elders in het groen aan de 
zuidrand van het Schiebroekse park te realiseren, bij voorbeeld in de groenstrook tussen 
dit te handhaven fietspad en het parallel gelegen voetpad. 
 
Wij vragen u om ons advies over te nemen en dit ongevraagde advies ter kennisname 
aan de gemeenteraad te sturen. Graag ontvangen wij uw reactie uiterlijk binnen 6 weken.  
Ook worden wij graag op de hoogte gehouden van verdere besluitvorming. 
 
Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de wijkraad Schiebroek, 
 
       
 
 
Ton van Eijsden  
Voorzitter 

Edith Wolvers 
Wijkraadcoördinator 

 
 
 
cc.  De heer R. Buijt (wijkwethouder Schiebroek) 
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